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پای مجلس به پیگیری وام فرزین و کارمندان بانک مرکزی باز شد
نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس گفت که قرار است کمیسیون اقتصادی جلسهای با رییس بانک مرکزی درباره موضوع پرداخت تسهیلات به

کارمندان بانک مرکزی برگزار کند تا دغدغه نمایندگان در این باره رفع شود.

به گزارش خبرنگاران گروه اقتصاد گزارش خبر، جعفر قادری در مورد مبلغ وام رئیس کل بانک مرکزی و سایر مدیران اظهار کرد: دیروز(سه شنبه) در جلسه
کمیسیون اقتصادی سوالی از آقای فرزین رییس بانک مرکزی درباره موضوع پرداخت تسهیلات به کارکنان بانک مرکزی مطرح شد.

وی افزود: توضیح آقای فرزین این بود که این کار طبق دستورالعملی انجام می شود و بحث بر سر این بود که اعداد و ارقام غیرمتعارف نیست و به
دستگاههای دیگر همچون هیات علمی و قضات نیز پرداخت می شود و چیز غیرمتعارفی نیست.

قادری اضافه کرد: در نهایت قرار شد برای رفع دغدغه نمایندگان جلسه دیگری در کمیسیون اقتصادی در این موضوع برگزار شود.

حدود یک هفته از اعلام مبلغ وام آقای فرزین گذشته و بانک مرکزی در مورد اطلاع رسانی دقیق موضوع به مردم سکوت کرده است و فقط یکی از
مدیران بانک مرکزی در اطلاعیهای اعلام کرده وام ها قانونی بوده است و در انتها هم رسانهها را تحدید به پیگیری حقوقی کرده است.

بانک مرکزی در مورد وامهای کارکنان بانک مرکزی با کلی گویی به نکات زیر اشاره کرده است.

-۱پرداخت وام قرضالحسنه به کارکنان بانک مرکزی کذب است/ هیچگونه تسهیلاتی خارج از ضوابط پرداخت نمیشود.

۲_فارغ از اینکه پرداخت تسهیلات به کارکنان بانک مرکزی از ابتدای تشکیل این نهاد وجود داشته است، اما از ابتدای دهه ۹۰ تاکنون در راستای اجرای
جزء ۵ ماده ۳۴ قانون پولی و بانکی و براساس مصوبه شورای پول و اعتبار کاملا از محل منابع مالکانه این بانک و بدون استفاده از هر گونه منابع

سپردهای صورت میگیرد.

۳_به استناد جزء ۵ ماده ۳۴ قانون پولی و بانکی در راستای صیانت از جایگاه حاکمیتی و نظارتی بانک مرکزی، مدیران بانک مرکزی از اخذ تسهیلات از
شبکه بانکی منع گردیدهاند.بر این اساس خارج از آیین نامه مصوب، هیچگونه تسهیلاتی به هیچ کدام از کارکنان و مدیران بانک مرکزی در کلیه مراتب

سازمانی پرداخت نشده است.

۴_با توجه شایعه سازیهای دروغ علیه رئیس کل بانک مرکزی و تشویش اذهان عمومی در فضای مجازی، بانک مرکزی حق پیگیری حقوقی و شکایت
قضایی را بر خود محفوظ میداند.

در مجموع میتوان از مطلب بالا نتیجه گرفت وامهایی پرداخت شده و منبع آن وامها هم مشخص است ولی مبالغ آن را نباید مردم بدانند.

جناب رئیس کل بانک مرکزی مگر این مردم همان ولی نعمتهایی که حضرت امام به آنها اشاره میکرد نیستند؟! پایگاه خبری شمانیوز در هفته گذشته
مکررا شما را به شفافسازی صادقانه دعوت کرده است و بدانید برای مردم و رسانهها همیشه صداقت دارای احترام خاصی است، پیشنهاد میکنیم تا

دیر نشده صادقانه با مردم صحبت کنید و شفاف مبلغ وام ها را اعلام کنید.


